

PASS's Caring for Adolescent Employment Counseling Program Sponsorship to Thanksgiving Gathering

Professional and Social Services Association (PASS) recently sponsor Jockey Club Hong Chi School to Thanksgiving dinner. The students can have the opportunity to participate in family and staff to play games, student performances, game awards, lucky draw, and students expressed gratitude to their parents. We are appreciated that the sponsored was contributed by **KPa Engineering Limited** specializing in curtain wall, glass wall, roof cladding, wall cladding, skylight, covered walkway, noise barrier, tensile fabric structure and structural steel works. We also provide services such as offering total solutions for complex architectural designs and construction projects.

PASS realizes the importance of caring for disadvantaged elderly and teenagers. We hope this event will enable the students of the Jockey Club Hong Chi School to celebrate this pleasant and warm afternoon.

PASS believes that given adequate support and proper help, disadvantaged people can also find their way to demonstrate their full potentials and leading fruitful lives. To help the disadvantaged people enhance their quality of living not only the responsibility of government, but also the whole society. As a social service association, PASS is making great effort to facilitate commercial companies to take up their social responsibilities. Once again, we would like to thank **KPa Engineering Limited** again for its generous donation in supporting the community project.



關愛青少年就業輔導計劃之 賽馬會匡智學校

職業及社會服務協會(PASS)最近為賽馬會匡智學校之頌親恩聯歡聚餐作了贊助。使學生們能夠有機會參與家人及教職員玩遊戲、學生表演、遊戲頒獎、抽獎、歡度及學生表達對父母親的感激。這贊助是由**應力工程有限公司**慷慨捐贈。他是一家主要業務為建築用幕牆、玻璃幕牆、屋頂和牆體保護板、天窗及有蓋通道、隔音屏障、帳篷及鋼鐵結構結等工作。

PASS十分重視對於弱勢青少年和老年人的關懷。希望透過這次的活動能使賽馬會匡智學校的學生能夠歡度這一個愉快溫馨的下午。

PASS相信只要給予足夠的支持和適當的幫助，屬於弱勢社群的人們也能發揮出他們的潛能。幫助弱勢社群不僅僅是政府的職責，整個社會也應為此付出努力。作為一家社會服務機構，PASS致力於幫助商業機構承擔起他們的社會責任。我們再次感謝**應力工程有限公司**的慷慨捐贈。

